
Skolebestyrelsen Egelundskolen 
2024/2025 

 

Side 1 af 2 

 

Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 18.9.2024 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Dilek Dalan, Lars Nexø, Dorte Frederiksen, Henriette Källberg 

Rosenkilde, , Anders Boye, Vakant 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley, Jeppe Bondo Juhl 

Elevrepræsentanter: 

 

Sekretærer:  

Kasper Hajslund, Flemming Hartmann, Jacob Leisin 

Gæst:  

Afbud: Louise Hartmann, Malou Hostrup, Jannah Bint Sez 

Mødeleder: Lars Nexø 

Referent: Jacob Leisin 

Punkt Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Referat godkendt 

Dagsorden: PKT 6 udgår, da vi afventer budgetforhandlingerne. 

 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

Fra SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Formanden: Henvendelse fra forældre vedr. drengetoiletterne. Der 

lugter og er uhygiejniske med urin på gulvet. Beskeden gives videre til 

lærerne, så de kan tage en snak med eleverne. Der er i forvejen fokus på 

det fra teknisk serviceleders side, og der er daglig opmærksomhed på 

toiletternes tilstand. 

Ledelsen: Kantinedamen på HØ er interesseret i at oprette en ordning 

på Egelundskolen. Prøvehandlinger fylder meget. Første fælles 

personale møde tilrettelægges af PU. Overordnet indhold bl.a. 

elevtrivsel og anderledes læringsmiljøer. Borgmesteren og 

Kommunaldirektøren var på besøg il dialog i mandags og der var en god 

dialog. Der været besøg af vores skolechef, som overværede 

undervisning i forbindelse med de forestående skoleudviklingssamtaler. 

Info om Projekt Fit First. Info om skolehaver. Alt sort træværk er ved at 

blive malet. Udluftning er i proces…. Igen. Snak om hvilke tiltag 

bestyrelsen kan lave og hvilken strategi der giver mening i forbindelse 

med hele denne udluftningssag. 

SFO: Rollespil, Ny belægning på gulvene på toiletterne. Reparation af 

banen på kommunens regning, overgangsnetværk, åbent hus for 

kommende 0 kl. dejlig sommerfest. OBS på at synliggøre daglige 

aktiviteter for børnene på tavler ved krydseren og køkkenet. HVOR og 

HVEM er på plads, men vi mangler HVAD. 

Medarbejderne: test, test, test 

Øvrige medlemmer: ingen  

Forældrehenvendelser: vedr. ekstraordinær frihed. 

3. Princip om kommunikation - AULA 
Lars har udarbejdet  et udkast til princip, 
der er udsendt sammen med 
inspirationsmateriale. Materialet er 
udsendt i maj måned. 

Princippet drøftes og der indgives kommentarer. 

Lars retter princippet til og det tilrettede dokument tages op på næste 

møde. 

Svartid tages op i personalegrupperne og tilføjes. 

SB referater lægges ud på skolens hjemmeside og IKKE i AULA. 
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Næste møde: 24.10.2024 

Under punktet drøftes også brug af AULA 
i forbindelse med SB-referater. 

4. Trivselsundersøgelse 
Orientering om- og drøftelse af 
trivselsundersøgelsen og arbejdet med 
elevernes trivsel. 

Gennemgået med nedslagspunkter. 

5. Suppleringsvalg 
Forslag til afvikling af suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen fremlægges 

Flemming udlægger en plan. 

1.okt. kan man melde sit kandidatur/Valgmøde. 

11. Oktober Nye medlemmer indlemmes i bestyrelsen. 

Ved kampvalg udvides tidsrammen til 23. oktober med afslutning 4. 

november 

Valgbare forældre er som udgangspunkt alle, der har 

forældremyndighed over børn indskrevet på skolen. 

6. Princip for brug af AI i fremtiden– 
Indledende drøftelse – oplæg v. Lars. 

Udsættes 

7. Punkter til fremtidige møder. Kantineordning,  Princip om kommunikation – AULA 

8. EVT.  


